

# Sker der noget...

Vi har desværre ikke hørt fra Vendia endnu, men jeg håber at vi når at skrive under på køb af grunden imorgen, inden vores ferie...

Og så vil jeg have taget et par billeder af grunden, måske når jeg det idag, hvis Connie og Carsten lige skal med op og se den...